[bookmark: OLE_LINK8]深圳市帕骐电子科技有限公司
产品部-10新品上架描述表
1.Key Features
（Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point ）
产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述Bullet Point ）
1） [bookmark: OLE_LINK1]Crystal-Clear Dual HD Recordings: The front camera could capture 1920*1080P and its rear camera capture 1280*720P footage. The waterproof backup camera records a clear footage of the rear view, even in the light rainy day. With a 170°wide field of view front lens and its 1.4mm aperture, the dash camera could capture 6 lanes of traffic in FHD 1080P.
高清前后双录，1920*1080P高清前方影像，1280*720P清晰后方图像，防水后镜头。170度广角，F=1.4mm大光圈,清晰掌握6车道动态。

2） Easy to install and discreet design.Strap it on the rear view mirror and get installed. 0 view-blocking issue. No sticky residue hassle. The rear view mirror matched low profile design allows the dash cam to be a well-hidden witness to the road. 
安装简便，快速上手，无碍视线，告别挡风玻璃3M胶渍烦恼。后视镜隐藏式设计，低调不遭贼惦记。

3）5” IPS touch screen with 854*480P resolution. Big and clear screen is easier to check and play back the footage. Simple setting menu, just touch to set up.
5寸触IPS摸屏，854*480屏幕分辨率，菜单设置简单，5寸屏幕，回放录像更清晰。

4) Loop recording.循环录影
Choose between recording videos in loops of 1，3, or 5min clips. When the dash cam runs out of memory, it will overwrite the files from the oldest to the newest, one by one.

5) Collision Detection(G Sensor)When the built-in gravity sensor detects a collision, the currently recording video is locked, ensuring important footage is kept protected. Locked video will be kept safe from being overwritten.
重力感应-碰撞发生时，内置重力感应芯片锁住当前录制录像，并保护录像不被复写删除。

6） Parking monitoring & Motion Detection The dash cam could detect the collision during parking and when someone gets closed to your vehicle and their abrupt movement is detected, the front camera will start to record and lock the video automatically.500mAh big capacity battery make the parking monitoring work longer.
停车监控，停车时，重力感应芯片能够探测到发生的碰撞；前镜头感应到靠近车辆的人员时能触发自动录像，保留视频资料。500毫安大容量电池确保停车监控功能长久有效。

7） Extreme Temperature Resistance The dash cam is designed to work in -4℉ to 140℉ ensuring stable working in the hot or cold weather.
-20度-60度工作环境温度，无惧高低温困扰。

8) Enable display automatically power off setting which  won’t affect the use of rear view mirror.屏幕自动关闭设置，不影响后视镜的使用.

9) Reversing Camera Parking Assistance. You could have the camera’s view on the dash cam’s display when reversing the vehicle(need to get the reverse light and the backup camera connected)
倒车影像停车辅助，后镜头接上倒车灯后，支持倒车影像功能，实现轻松倒车。
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2. Technical Specification技术参数

Item Description:


Specifications：
General:
Front Camera Video Resolution: FHD 1920*1080P @30fps
Backup Camera Video Resolution: 1280*720P @30fps
FOV:170°
Aperture: 1.4mm
Storage: Support up to 32GB C10 or above Micro SD card
Video Format: MOV
Photo Format: JPG
Compression Format: H.264
Photo Pixel: Support Up to 4M
G Sensor: Support
Loop Recording: Support
Motion Detection: Support
Parking Monitoring: Support
Audio Recording: Support
Battery: Built-in 500mAh Lithium Battery
Working Voltage: 5V 2A DC
Power: 5W
Input Voltage:12V/24V
Chipset：MASTR8328P

Screen:
Screen Size: 5-Inch IPS Screen
Resolution: 854*480
Capacitive Touch Screen 

[bookmark: OLE_LINK25][bookmark: OLE_LINK28][bookmark: OLE_LINK3]Cable Length
Power Cable: about 11.8ft (3.6m)
AV Cable: about 19.7t (6m)
参考链接：
https://www.amazon.com/Channel-Dashboard-Recorder-G-Sensor-Recording/dp/B01EX8ATKK/ref=sr_1_4?s=electronics&ie=UTF8&qid=1530154270&sr=1-4&keywords=dual+dash+camera

https://www.amazon.com/Pruveeo-D700-7-Inch-Channel-Reversing/dp/B073WFJ7HV/ref=sr_1_3?ie=UTF8&qid=1530172401&sr=8-3&keywords=mirror+dash+camera


